
Zápis z jednání redakční rady Soběslavské hlásky č.7/2021 

22. 11. 2021 

Městský úřad Soběslav 
 

Přítomni redakční rada (RR):      M. Pimperová, D. Kozel, L. Michalčíková, I. Šimková 

Přítomni MÚ: M. Nováková 

Omluveni (RR):   

 
 

Program: 

1. Hodnocení předchozího čísla Soběslavské hlásky  

2. Projednání obsahu Soběslavské hlásky č. 12 /2021 

3. Různé 
 

Add 1/ 

- K předchozímu číslu Hlásky nebyly žádné negativní připomínky.  
 

Add 2/ 

- Redaktorka seznámila členy redakční rady s obsahem Hlásky č. 12/2021. 
 

Add 3/ 

- Redakční rada projednala aktuální informace ohledně přípravy návrhu na přechod na barevné 

zpracování Hlásky, včetně připomínek tiskárny, a připomínek k papíru a grafickému zpracování. Návrh 

bude předložen Radě města Soběslavi v novém roce.  

- Členové redakční rady se zabývali průzkumem veřejného mínění, který proběhl v srpnu a září 2021 a 

jeho vyhodnocením. Dále projednávali možné způsoby, jak obohatit obsah měsíčníku a učinit jej 

zajímavější pro různé věkové skupiny. Redaktorka při přípravě měsíčníku zohlední výsledky průzkumu.         

Termín příštího jednání RR: dle domluvy 

Zapsala: Michaela Nováková, MěÚ Soběslav, 24. 11. 2021 
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